
SKRAJŠAN ZAPISNIK
13. skupnega zasedanja družbenopolitičnega zbora, zbora kra-

jevnih skupnosti in zbora združenega dela, ki je bilo 20. junija 1979
v veliki sejni dvorani skupščine

Skupno zasedanje zborov je sklical in vodil predsednik skupš-
čine občine Vili Belič.

Zasedanju zborov so poleg delegatov prisostvovali še: Nada
Kumar, namestnica družbenega pravobranilca samoupravljanja;
Ivanka Milovanovič, predsednica komisije za prošnje; predstav-
niki strokovne službe za izgradnjo objektov samoprispevka II ter
člani izvršnega sveta s predsednikom Martincem.
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1. Ugotovitev sklepčnosti zasedanja
2. Odobrltev skrajšanega zapisnika 12. skupnega zasedanja

zborov
3. Obravnava in sprejem poročila o delu družbenega pravo-

branilca samoupravljanja Ljubljana v letu 1978
4. Obravnava in sprejem poročila o izvajanju gradenj iz samo-

prispevka II
5. Obravnava in sprejem poročila o delu komisije za prošnje in

pritožbe.

KTOČKM.)
Predsednik skupščine je razglasil, da je ob pričetku zasedanja

bilo prisotnih:
— 25 delegatov zbora krajevnih skupnosti od skupno 29 dele-

gatov zbora,
— 34 delegatov zbora združenega dela od skupno 49 delega-

tov zbora in
— 17 delegatov družbenopolitičnega zbora od skupno 30 de-

legatov zbora.
Zborl so bili sklepčni in so nadaljevali z delom po sprejetem

dnevnem redu.

K TOČKI 2.)
Skrajšan zapisnik 12. skupnega zasedanja zborov skupščine

občine Ljubljana Vič-Rudnik in skupščine izobraževalne skupno-
sti Ljubljana Vič-Rudnik z dne 23. maja 1979 je bil brez pripomb in
dopolnitev soglasno odobren.

K TOČKI 3.)
Uvodno poročilo k poročilu o delu družbenega pravobranilca

samoupravljanja Ljubljana v letu 1978 je podala namestnica
družbenega pravobranilca samoupravljanja, Nada Kumar. Pou-
darila je, da je bilo delo družbenega pravobranilca samoupravlja-
nja v preteklem letu usmerjeno predvsem v preventivno delova-
nje, zlasti k reševanju statusnih problemov, razporeditvi sredstev,
pravic in obveznosti, oblikovanju in sprejemanju samoupravnih
splošnih aktov, ugotavljanju dohodka, razporejanju čistega do-
hodka in delitvi sredstev za OD, sprejemanju planskih dokumen-
tov itd. Hkrati je podala kratek oris usmeritve dela družbenega

pravobranilca samoupravljanja v letu 1979 ter poudarlla, da bo
družbeni pravobranilec samoupravljanja posvetii posebno pozor-
nost uveljavljanju družbeno ekonomskih odnosov v TOZD In dru-
gih organizacijah ter spodbujal In terjal realizacijo določil zakona o
združenem delu.

V razpravi je sodeloval Janez Čebulj, delegat družbenopolitič-
nega zbora. Sodil je, da je delovanje družbenega pravobranilca
samoupravljanja Izredno pomembno zlasti v sedanjem obdobju
nadaljnjega razvijanja našega političnega sistema socialističnega
samoupravljanja. Predlagal je dopolnitev predlaganega stališča
izvršnega sveta k poročilu v tem smislu, naj bi se zagotovilo te-
snejše sodelovanje družbenega pravobranilca samoupravljanja
tudi s komisljo za spremljanje Izvajanja zakona o združenem delu.
Menil je tudi, da bi bilo potrebnih še več posegov družbenega pra-
vobranilca samoupravljanja kot strokovnega samoupravnega or-
gana za zaščito samoupravljanja in družbene lastnine v OZD, saj
bi bilo s tem zagotovljeno učinkovitejše razreševanje določenih
problemov in pojavov.

SKLEP: Skupščina je soglasno sprejela poročilo o delu družbe-
nega pravobranilca samoupravljanja v letu 1978 z usmeritvami
dela za leto 1979, s stališčem izvršnega sveta ter s predlogi tova-
riša Čebulja.

Razprava tov. Čebulja se posreduje komislji za spremljanje
izvajanja zakona o združenem delu in naj služi kot napotek pri nje-
nem delu.

K TOČKI 4.)
Uvod in dopolnitev poročila o izvajanju gradenj iz samopri-

spevka II na območju občine Ljubljana Vič-Rudnik je podal Anton
Bregar, član IS. Poudaril je prizadevanja organov skupščine in
Izvršnega sveta, da se objekti samoprispevka II kar najhitreje
zgrade, zlasti zato, ker je bil pričetek gradnje večine objektov pre-
stavljen v kasnejše obdobje.

Na območju občine Ljubljana Vič-Rudnik bo iz sredstev samo-
prispevka II zgrajenih 13 objektbv. Do sedaj so pričeli graditi 2
objekta, v naslednjih mesecih je predviden pričetek gradnje na-
daljnjih 8 objektov, 3 objekti pa naj bi se pričeli graditi prihodnje
leto.

SKLEP: Skupščina je brez razprave sprejela poročilo o izvaja-
nju gradenj iz samoprispevka II ter s tem soglašala s korigiranimi
roki začetka gradnje posameznih objektov.

K TOČKI 5.)
Po uvodnem poročilu, ki ga je podala k poročilu o delu komisije

za prošnje in pritožbe tovarišica Milovanovičeva, predsednica
komisije, je skupščina brez razprave soglasno sprejela poročil o
komisije s predlaganimi stališči.

S tem je bil dnevni red izčrpan in skupno zasedanje zaključeno
ob 17. uri.

Zapisnik izdelala:
Marja Mihelič, l.r.
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